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ZÁPIS 
z 8. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 3. 4. 2023 na učebně č. 9 

Přítomno: 17 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), 

Radek Bílek (kvi), Magdaléna Cafourková (kva), Kristýna Fialová (S), Dominik Havlíček (3.A), 

Oldřich Horčica (P), Jitka Janíčková (P – náhradnice za Olivera Vejvalku), Marie Anna Kocandová 

(T), Aneta Křivánková (1.A), Petr Kunčík (3.A), Štěpánka Manová (2.A), Linda Pelajová (kvi), Lucie 

Řezáčová (T), Jiří Smolík (S), Martin Sova (sx), Petr Walla (2.A) 

Omluveni: 4 – Lucie Havlíčková (1.A), Eliška Hillebrandová (4.A), Sabina Hrabánková (4.A), Oliver 

Vejvalka (P – zastoupen náhradnicí) 

Hosté: Mgr. Dagmar Holá (ředitelka školy), Mgr. Jakub Sekanina (koordinátor) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatel zápisu: Radek Bílek (kvi) 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Volba ověřovatele zápisu 

3. Schválení programu 

4. Zpráva o činnosti SPGMK 

5. Gymplácká zábava 

6. Program akcí jaro 2023 

7. Ostatní 

8. Závěr 

Začátek schůze – 9:50 hodin. 

Zástupců tříd je 15. 

K přijetí usnesení je třeba 8 hlasů. 

1. Zahájení: 

Předseda zahájil 8. schůzi zasedání SPGMK ve školním roce 2022/2023. 

2. Volba ověřovatele zápisu: 

Linda Pelajová (kvi) navrhla na ověřovatele zápisu Radka Bílka (kvi), který s návrhem souhlasil. 

Žádné další návrhy nebyly, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje zástupce třídy Kvinta Radka Bílka ověřovatelem zápisu z 8. schůze zasedání. 

Pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 1: odsouhlaseno. 

3. Schválení programu: 

Předseda den před schůzí rozeslal program jednání. K takto navrženému programu nikdo nic 

nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje program 8. schůze zasedání. 

Pro – 14, proti – 0, zdržel se – 1. 

Hlasování č. 2: odsouhlaseno. 
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Příchod – Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), Martin Sova (sx) – 9:54 hodin. 

Nyní je zástupců tříd 17. 

K přijetí usnesení je třeba 9 hlasů. 

4. Zpráva o činnosti SPGMK: 

V úvodu předseda ještě jednou poděkoval zejména zvukaři a kulisákům, ale i všem ostatním za 

vydařenou Školní akademii.  

Zmínil také ankety, v nichž vyučující rozhodli tak, jak rozhodli. Řekl, že pokud se ankety budou 

opakovat i příští rok, byl by rád, kdyby každá třída přišla se svou kategorií, aby měl šanci vyhrát 

každý. Koordinátor řekl, že můžeme vymyslet i nové kategorie pro vyučující. 

Dále předseda zmínil, že naproti učebně 6 je nová nástěnka parlamentu, kde se studenti dozví 

podrobnosti o blízkých a probíhajících akcích a řekl zástupcům tříd, aby tuto informaci sdělili svým 

spolužákům. 

Také pochválil předsedu výboru pro sport Petra Košíčka a předsedkyni výboru pro sbírky Lindu 

Pelajovou, protože jde vidět, že jsou oba výbory aktivní. 

Předseda též interpeloval koordinátora, kdy budou hotové Suggestion boxy. Koordinátor řekl, že tyto 

boxy byly v pořadí tisknutí na 3D tiskárně odsunuty na druhou kolej kvůli Školní akademii. Pokusí se 

je bez komplikací vytisknout na FabLabu. 

Předseda připomněl Simulaci voleb. Přihlásily se dvě strany – Strana Přátel Piva v čele s Petrem 

Kunčíkem a strana Wallovci (název bude prý ještě pozměněn) v čele s Petrem Wallou. Oběma 

předsedům stran sdělil, že nyní mohou začít pracovat na programu, shánění členů a samozřejmě na 

kampani. Ke kampani mají k dispozici nástěnku SPGMK naproti učebně 6 a také studentský 

instagramový účet gmk_studenti. 

Předseda hovořil také o schůzce se starostou města Moravský Krumlov Mgr. Tomášem Třetinou a o 

navázání spolupráce SPGMK s městem MK. 

Město MK by v budoucnu mohlo podporovat dobrovolnictví v DofE. Podle místopředsedykně sice 

nemají senioři z DPS MK zájem o dobrovolníky, ale mohli bychom se obrátit na rodinné centrum na 

Ivančické. 

Předseda mluvil se starostou o novém fondu SPGMK a starosta řekl, že nám do něj určitě nějakou 

částkou přispěje. Ze začátku bychom mohli dostat až 10 000 Kč na pořádání Gymplácké zábavy. 

24. dubna navštíví starosta MK naše gymnázium a bude se zástupci tříd diskutovat o budoucnosti 

města MK. Paní ředitelka dala zástupcům tříd úkol, aby se svými spolužáky probrali různé návrhy. 

Koordinátor se zeptal, jestli bude schůze jenom pro zástupce tříd nebo pro více studentů a předseda 

odpověděl, že primárně pro zástupce tříd, ale pokud by někdo ze studentů do diskuze rád přispěl, může 

samozřejmě přijít také. 

5. Gymplácká zábava: 

Předseda oznámil, že jsme udělali velký krok v pořádání Gymplácké zábavy. Přes studenta Kvinty 

Antonína Stixe je domluvena hudební skupina Complex. Předseda také s majitelem domluvil Orlovnu 

v Rakšicích a domluvil se studentkou 2.A Viktorií Sobotkovou, že vytvoří plakát. 

Předseda vznesl otázku, zda celou akci pořádat uvnitř Orlovny nebo venku za Orlovnou. Vyjádřila se 

místopředsedkyně, podle jejíhož názoru by se akce měla konat venku s tím, že v případě špatného 

počasí vevnitř, abychom přilákali co nejvíce lidí. Ostatní zástupci tříd souhlasili. 

Místopředsedkyně také řekla, že je potřeba s majitelem Orlovny domluvit, zda by s ohledem na 

techniku šla celá akce pořádat venku (osvětlení apod.). 

Zástupci tříd se shodli, že akce se bude pořádat 23. června od 20:00. 

Dále předseda vznesl dotaz, zda budeme chtít jako SPGMK na akci i dechovou hudbu. Zástupci tříd se 

shodli na tom, že by byli rádi za cca tři taneční dechové série, ovšem s ohledem na výslednou cenu 

hudební skupiny (pokud bude chtít skupina za dechové hudebníky příplatek, vystačíme si bez ní). 
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Předseda řekl, že GMK pořádalo v nejbližší době hodně akcí s tombolou. Brzy bude maturitní ples a 

byl by nerad, kdyby současní studenti třetího ročníku přišli o ceny do tomboly od podnikatelů. Proto 

navrhnul, abychom neobcházeli podnikatele, ale aby se studenti doma zeptali svých rodičů, zda by oni 

do tomboly něco nepřispěli. Dále by do tomboly mohly něco přispět celé třídy (buď samy něco koupí, 

nebo vyberou peníze a pověří místopředsedkyni nebo koordinátora, aby něco koupili v Makru). Ceny 

do tomboly se budou do 20. června odevzdávat do kabinetu koordinátora pana Sekaniny a v případě 

zaplnění prostoru do dějepisného kumbálu pana Šrejmy. 

Vzhledem k tomu, že bychom měli dostat příspěvek 10 000 Kč od města MK, budeme mít z velké 

části pokrytou cenu hudební skupiny. Potřeba je dohodnou se na ceně lístků. Předem počítáme, že se 

dostaví kolem 150 lidí, takže by lístek stál kolem 150 Kč (výslednou cenu ještě vykalkulujeme a 

odhlasujeme). 

Zástupce třídy Sekunda Jiří Smolík vznesl dotaz, zda se akce budou moci účastnit i studenti Primy a 

Sekundy. Paní ředitelka oznámila, že je to akce SPGMK a je na nás, jak se dohodneme. Předseda řekl, 

že by s tím rozhodně neměl být problém. Zástupci tříd se dohodli, že účastníci akce budou mít různé 

barvy pásků s ohledem na věk. 

Paní ředitelka doporučila, abychom s majitelem Orlovny domluvili ochranku nebo se domluvili 

s náčelníkem Městské policie Moravský Krumlov, zda by se nepostaral o bezpečnost. 

Předseda se domluvil s majitelem Orlovny, že by prostor uklidili v pondělí po akci studenti třetího 

ročníku, kteří nejedou na výlet. Místopředsedkyně oznámila, že je potřeba s majitelem domluvit, kam 

dávat odpad. 

V závěru bodu předseda oznámil, že se k této záležitosti opět vrátíme na příští schůzi zasedání. 

6. Program akcí jaro 2023: 

Předseda rozeslal zástupcům tříd program akcí na jaro 2023. Data jsou zatím jen orientační. Tento 

program ještě pošle paní ředitelce, aby se k němu mohla vyjádřit. Místopředsedkyně řekla, že je akcí 

až příliš. 

7. Ostatní: 

K tomuto bodu nikdo nic nenamítal, ani neměl žádné další návrhy či připomínky. 

8. Závěr: 

Předseda ukončil schůzi. 

Konec schůze – 10:33 hodin. 


